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§ 17.  Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap. 1 § 
socialtjänstlagen kvartal 3 år 2019 

Dnr 4.1-309/2019 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden överlämnar förvaltningens anmälan med 

sammanställning av stadsdelsnämndernas rapportering av ej 

verkställda beslut för kvartal 3 år 2019 till kommunfullmäktige. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-11-22 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 18.  Anmälan av protokoll av kommunstyrelsens 
pensionärsråd (KPR) från sammanträde den 10 december 
2019 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

 

Ärendet 

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) sammanträde 

från den 12 november anmäldes. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 

 

§ 19.  Anmälan av protokoll från det gemensamma för 
socialnämnden, äldrenämnden och 
överförmyndarnämndens råd för funktionshinderfrågor 
från 14 november och 12 december 2019 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

 

Ärendet 

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) sammanträde 

från den 12 november anmäldes. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 

 

§ 20.  Postlista för 1-30 november 2019  
 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

 

Ärendet 

Postlista för 1-30 november 2019 anmäldes. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 

  


